

As part of our Consumer Education and Awareness Program under the guidance of Central Bank of the UAE, below are the Key Fact Statement for Safe Deposit Box.

كجزء من نظام و معايير حماية المستهلك المعمم من قبل مصرف الامارات العربية المتحدة المركزي، تجدون ادناه بيان المعلومات الخاصة بايجار صندوق حديدي

KEY FACT STATEMENT(KFS) SAFE DEPOSIT BOX	بيان المعلومات الخاصة ايجار صندوق حديدي
- Available in different sizes (small –medium and large) - One time AED 1000 as deposit for the Bank, returned upon termination of the agreement. - Yearly rental fee according to the box size -No dangerous materials such as chemical liquids, drugs or weapons are allowed inside the box.	- متوفر بعدة احجام (صغير - متوسط وكبير) - تأمين بقيمة 1000 درهم اماراتي ، يتم اعادتها عند انتهاء العقد - ايجار سنوي يحدد وفقاً لحجم الصندوق. - يمنع الاحتفاظ بمواد خطرة داخل الصندوق مثل الاسلحة و المخدرات او المواد الكيماوية ...
In the event that the key is lost or stolen, customer has to inform the Bank immediately and has to bear the costs of lock replacement.	في حال فقدان او سرقة مفتاح الصندوق ، على العميل ابلاغ المصرف فوراً "بالاضافة الى تحمّله مصاريف تغيير القفل.